

中華民國體育學會
體育學報 第54卷第4期

中華民國110年12月出版

中文目錄

編者的話	i
中文目錄	iii
英文目錄	iv
【英文原創論文】	
倪瑛蓮、陳美燕、郭哲君 運動服務業員工的工作心理彈性與組織公民行爲：工作自主性的調節效果	299
【中文原創論文】	
陳厚諭、劉水育 咖啡因增補對網球選手專項體能表現之影響	315
吳枚瑛、洪瑞兒、張乃仁、李佳倫 高強度間歇訓練與阻力訓練對自覺健康、身體意象、幸福感與體育學習成效 的影響	327
陳羿揚、葉詠睿、邱文信、梁嘉文 合作學習結合STEAM複合式教學策略於提升運動生物力學課程教學效能評估	349
體育學報第54卷審查委員名單	363
體育學報出版資訊	367

National Society of Physical Education
Republic of China

Physical Education Journal
Volume 54, Number 4, December 2021

Editor's Note	i
Chinese Table of Contents	iii
English Table of Contents	iv
Original Research in English	
<i>Ying-Lien Ni, Mei-Yen Chen and Che-Chun Kuo</i>	
Psychological flexibility at work enhances organizational citizenship behavior in the sports service industry: The moderating role of job autonomy	299
Original Research Papers in Chinese	
<i>Hou-Yu Chen and Shui-Yu Liu</i>	
Effects of caffeine supplementation on tennis-specific fitness performance in tennis players	315
<i>Mei-Ying Wu, Zuway-R Hong, Nai-Jen Chang and Chia-Lun Lee</i>	
Effects of high-intensity interval training and resistance training on self-perception of health awareness, body image, well-being, and learning effect of physical education in sedentary college students	327
<i>Yi-Yang Chen, Yung-jui Yeh, Wen-Hsin Chiu and Chia-wen Liang</i>	
Cooperative learning combined with STEAM compound instruction strategies to improve the teaching effectiveness evaluation of sports biomechanics courses	349
Reviewers for Volume 54	363
Editorial board members	367